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Valberedningens förslag till årsmöte med Oscar Södra 2024-02-13 
 

Föreningens styrelse 
Ordförande:   Amelie Langby (ny position)  

Vice ordförande:  Louise Stenberg (ny position)  

Ledamöter:  Clarence von Rosen (omval)  

Maximilian Hildeby (omval)  

Alexa Corzcari (nyval)  

Göta Glemme (nyval)  

Saga Paulmarken (nyval)  

 

Föreningens revisorer 
Revisor:   Hugo Nordenfeldt (omval)  

Revisor:   Johan Harmenberg (nyval)  

Revisorsersättare:  Christina Wünsche (nyval)  

Revisorsersättare:  Jan Larsén (nyval)  

  

Föreningens ombud till förbundsstämman 
Ordinarie ombud 

1. Amelie Langby 

2. Louise Stenberg 

3. Clarence von Rosen 

4. Göta Glemme 

5. Johan Harmenberg 

6. Winston Håkansson * 

7. Helena Bonnier 

8. Saga Paulmarken (MUF) 

9. Maximilian Hildeby (MUF) 

 

* Winston Håkansson har inte deltagit i beslutet gällande förslag till ombud 

 

Ersättande för ombud (utan inbördes ordning) 

Alexa Corzcari 

Hugo Nordenfeldt 

Christina Wünsche 

Pia Helleday * 

Jan Larsén 

Pär Holmbäck Adelwald  

Alexandra Grimfors * 

Cecilia Dahlsten (MUF) 

Vakant (MUF) 

 

* Pia Helleday och Alexandra Grimfors har inte deltagit i beslutet gällande förslag till ersättare för 

ombud 

  



Verksamhetsberättelse 2023 
 

Styrelsen för Moderaterna i Oscar Södra avger härmed följande berättelse för det trettiofjärde 

verksamhetsåret, 2023-01-01 – 2023-12-31. 

 

Organisation 
Styrelsen 

Vid årsmötet den 16 februari 2023 valdes följande styrelse för föreningen: 

 

Ordförande:  Annika Elmlund 

Vice ordförande: Amelie Langby  

Ledamöter:  Johan Harmenberg 

Jan Larsén 

  Maximilian Hildeby 

  Carsten Friberg 

  Clarence von Rosen 

  Louise Stenberg 

  Saga Paulmarken (MUF)* 

 

Inom styrelsen har följande särskilda ansvarsområden utdelats: 

 

Annika Elmlund Program och utbildning  

Amelie LangbyUtbildning och programansvarig 

Johan Harmenberg Kassör 

Jan Larsén  Informationsansvarig samt ledamot företagarrådet 

Maximilian Hildeby Valledare samt huvudansvarig sekreterare  

Clarence von Rosen Medlemsansvarig samt ledamot Företagarrådet 

Carsten Friberg Ansvarig Moderata Seniorer 

Louise Stenberg Val och kampanj samt information inkl. webb och sociala medier. 

Representant M-kvinnorna.  

 

Styrelsen har haft tio protokollförda sammanträden under verksamhetsåret. 

Föreningens medlemsantal uppgick den 31 december 2023 till 197 medlemmar inkl. MUF. 

 

Övriga föreningsuppdrag 

Föreningens revisor och revisorsersättare har under verksamhetsåret varit Hugo Nordenfelt och Göta 

Glemme. 

 

Valberedningen har bestått av Winston Håkansson (ordförande), Pia Helleday och  

Alexandra Grimfors. 

 

Föreningens representation i andra organ 

Förbundsstämmorepresentanter 

Ombud   Ersättare 

Annika Elmlund  Winston Håkansson 

Amelie Langby  Pia Helleday 

Johan Harmenberg  Hugo Nordenfeldt 



Jan Larsén   Christina Wünsche 

Maximilian Hildeby (MUF)  Alexandra Grimfors 

Clarence von Rosen  Göta Glemme 

Carsten Friberg  Saga Paulmarken (MUF) 

Louise Stenberg (MUF)  Bo Aurell  

Helena Bonnier  Mattias Östholm   

    

Offentliga uppdrag som under året uppburits av föreningsmedlemmar 

(Notera att mandatperioden för flertalet uppdrag i kommun och landsting löper årsvis) 

 

Partistyrelsen  Christofer Fjellner (ledamot) 

 

Kommunfullmäktige Christofer Fjellner (oppositionsborgarråd och gruppledare) 

  Annika Elmlund (ledamot) 

 

Kommunstyrelsen Christofer Fjellner (1:e vice ordförande)  

 

Förbundsstyrelsen i  Christofer Fjellner (ledamot) 

Stockholms Stad  Annika Elmlund (ledamot) 

 

Förskolenämnden Amelie Langby (ledamot) 

 

Miljö- och hälsoskydds- Amelie Langby (ersättare)  

nämnden   

 

Mässfastigheter i Christofer Fjellner (vice ordförande) 

Stockholm AB  

 

Socialnämnden Annika Elmlund (ledamot) 

 

Stadsbyggnadsnämnden Annika Elmlund (ledamot)  

 

Stockholm Business Christofer Fjellner (vice ordförande) 

Region  

 

Stockholm Exergi Christofer Fjellner (vice ordförande) 

Holding AB  

 

Stockholmsmässan AB Christofer Fjellner (vice ordförande) 

 

 

Stockholms Stadshus AB Christofer Fjellner (vice ordförande) 

Östermalms   Annika Elmlund (vice ordförande) * 

stadsdelsnämnd Amelie Langby (ledamot) 

 

Norra innerstadens Amelie Langby (ledamot)** 

stadsdelsnämnd  

 



Sociala delegationen Amelie Langby (ledamot) 

 

Stadsdelsnämndens Yvonne Wendt (ordförande) 

Pensionärsråd SPR  

 

Revisorskollegiet i Jan Larsén (ledamot) 

Stockholms stad  

 

Revisorsgrupp 1 Jan Larsén (ledamot) 

Stockholms stad Carsten Friberg (ledamot) fr om november 

 

Revisorsgrupp 3 Jan Larsén (ledamot) 

Stockholms stad Carsten Friberg (ledamot) fr om november 

 

S:t Erik Försäkrings AB Jan Larsén (lekmannarevisor) 

 

Stockholmsmässan AB Jan Larsén (lekmannarevisor) 

 

Regionfullmäktige Johan Harmenberg (ersättare) 

 

Hälso- och sjukvårds- Johan Harmenberg (ledamot) 

Nämnden   

 

*t om 30 juni 2023 

** fr om 1 juli 2023 

 

Nämndemän i Stockholms tingsrätt: Annika Christiansson, Carsten Friberg, Göta Glemme, Jan Larsén, 

Carin Westrup, Christina Wünsche och Mattias Östholm. 

 

Nämndemän i Förvaltningsrätten: Carl-Johan von Plomgren och Mattias Östholm. 

 

Aktiviteter 
Program- och utbildningsverksamhet 

Moderaterna i Oscar Södra har sedan flera år tillbaka ett utbildnings- och programsamarbete 

tillsammans med övriga moderatföreningar på Östermalm. På så vis erbjuds medlemmarna flera olika 

aktiviteter. Träffarna ger också våra medlemmar möjlighet att framföra synpunkter till centralt 

placerade politiker. 

 

Tillsammans med framför allt systerföreningarna Engelbrekt, Gärdet, Hedvig Eleonora och Oscar 

Norra samt ofta även Norrmalm har Oscar Södra bjudit in till en rad olika aktiviteter under året. Sedan 

Hotel Mornington efter pandemin haft svårare att ta emot föreningen för träffarna inom ramen för 

Pub Politique så har talarkvällarna hållits i olika lokaler. 

 

Följande aktiviteter har ägt rum. 

 

Årsmötet hölls på Carlssons skola den 16 februari 2023. Oppositionsborgarråd Christofer Fjellner var 

mötesordförande. 



 

Årsmötestalare var utrikesminister Tobias Billström. Programmet var mycket uppskattat med ett stort 

antal frågor om Sveriges utrikespolitik. 

 

Talarkvällar m.m. 

Den 21 mars ordnades en talarkväll om skattefrågor med Kommissionen för Skattenytta. 

 

En träff med oppositionsborgarråd Dennis Wedin hölls den 27 mars på Östermalmstorg med fokus på 

torgets framtid. 

 

På Karla Kafé hölls den 8 maj en bokpresentation om Baltikums Befrielse med författaren Tobias 

Berglund och oppositionsregionråd Kristoffer Tamsons.  

 

Oppositionsborgarråden Christofer Fjellner och Andrea Hedin talade om Stockholms utveckling, 

utbildnings- och miljöfrågor när föreningarna samlades för sommaravslutning i Stadshuset under 

Oscar Södras ledning den 7 juni. Kvällen bjöd på mingel och guidad visning av Stadshuset som under 

2023 firade 100 år. 

 

Den 11 september arrangerades en talarkväll på restaurang Smörrebröd med Christofer Fjellner, 

oppositionsborgarråd och gruppledare i Stockholms stad, på tema ett år efter valet. 

 

Den 14 september hölls en talarkväll med Patrick Krassén, policychef och skattepolitisk expert på 

Företagarna, med fokus på reformer för tillväxt och företagande. 

 

Den 20 september anordnade Moderaterna i Oscar Södra en välbesökt träff i riksdagen med 

riksdagsledamot Fredrik Kärrholm. Det blev en uppskattad rundvandring och samtal om i synnerhet 

regeringens reformer för att bekämpa brottsligheten och stärka tryggheten. 

 

Anders Borg, tidigare finansminister, gästade föreningarna på Östermalm den 26 september och 

talade om Sveriges ekonomi. 

 

En specialvisning bakom kulisserna på Kungliga Operan och diskussion om operans framtida 

utveckling ägde rum den 3 oktober. 

 

En talarkväll med statssekreterare Johan Berggren som skrivit boken "Den perfekta konflikten: Israel-

Palestinafrågan inifrån" ordnades i Näringslivets Hus den 20 november. 

 

 

Oscar Södra hade huvudansvaret när Östermalmsföreningarna tillsammans med Norrmalm böjd in till 

julglögg och talarkväll med Sveriges nationella säkerhetsrådgivare Henrik Landerholm den 4 

december. Det blev en välbesökt och uppskattad kväll på Blasieholmen. 

 

På inbjudan av förbundet och partiet centralt har medlemmarna även erbjudits en rad digitala 

stormöten med ministrar och andra ledande företrädare. 

 

Seniorverksamheten – Moderata Seniorer i Stockholm 

Det har varit ett gediget program under året som inleddes torsdagen den 19 januari på Finlands 

ambassad där minister och ställföreträdande beskickningschef Janni Jokinen talade.   



 

Måndagen den 23 mars talade Gunnar Hökmark på Blasieholmen om Ukraina och om hur viktigt det 

är att väst fortsätter sitt stöd. Gunnar berättade också om måndagsmöten på Norrmalmstorg kl. 12.00 

till förmån för Ukraina. 

 

Måndagen den 22 maj talade Johan Molander, diplomat och tidigare stationerad i Moskva.  

 

Onsdagen den 27 december hölls en träff med partisekreterare Karin Enström som talade om hotet 

mot Sverige med anledning av kriget i vårt närområde. Hon berättade vidare om mål för 

mandatperioden, att Moderaterna ska bli Sveriges största parti genom att vinna tillbaka 

storstadsväljare och kvinnor. Hon berättade även vi strävar efter ett femte mandat i valet till 

Europaparlamentet den 9 juni 2024. 

 

Måndagen den 16 oktober talade Michael Sahlin, tidigare ambassadör i Turkiet.  

 

Måndagen den 6 november anordnades en seniordag i riksdagen med ett späckat program. Först ut 

var författaren Lena Andersson, som bl.a. talade om tankarna bakom politiken. Försvarsminister Pål 

Jonsson talade om svensk försvars- och säkerhetspolitik. Han förmedlade budskapet att en rysk seger 

i Ukraina skulle innebära ett stort hot mot Europa och Sverige. Tre centrala uppgifter i 

försvarspolitiken togs upp: upprustning, Natomedlemskap och att stötta Ukraina rätt och smart. 

Vidare talade tidigare statssekreterare PM Nilsson, bl.a. om att Tidöavtalet är en ljuspunkt och 

konstitutionell styrka, stärker inre och yttre säkerhet. Bistånds- och utrikeshandelsminister Johan 

Forsell talade också om hur handel och bistånd hänger ihop.  

 

Även partisekreterare Karin Enström talade om valvinst och den politik som nu levereras. Äldre- och 

socialförsäkringsminister, Anna Tenje talade om arbetslinjen 2.0, om att värna välfärdssystemen och 

att stärka pensionerna. 

 

Företagarrådet är det nätverk för de moderater som är intresserade av företagarfrågor och syftet är 

att bidra till utvecklingen av partiets företagarpolitik. Under året har man bjudit in till flera aktiviteter. 

Tre som vi minns och gärna lyfter fram är följande. 

 

Svenskt Näringslivs kommunranking som presenterades där kommunpolitiker fick berätta om sitt 

arbete för företagsklimatet i sina kommuner. 

 

Företagarnas dag 4:e oktober med finansmarknadsminister Niklas Wykman med flera som talade på 

Timbro. 

 

Presentation av företagarfrågor i riksdagsarbetet av Louise Meijer, Oliver Rosengren och Mats Green. 

 

Moderatkvinnorna har under året bjudit in till olika aktiviteter och seminarier. 

 

Under ett år har 20 kvinnor från olika kommuner i länet valts ut till den spetsutbildning som ordnas av 

Moderatkvinnorna i Stockholms Län. I utbildningen ingår att lära sig mer om det politiska hantverket 

och hur man skapar förtroende lokalt och digitalt.  

 



Det har varit en hög aktivitet i Moderatkvinnorna i Stockholm där det bjudits in till många talarkvällar 

och diskussionsforum. Bland annat har alla moderata kvinnor i Stockholms stad med 

förtroendeuppdrag bjudits in för att tillsammans göra ett politikutvecklingsarbete.  

 

Partistämma i Umeå 

Den 19–22 oktober genomförde Moderaterna sin partistämma i Umeå. Partistämman äger rum 

vartannat år och syftet är att enas kring den pollitik vi vill driva framåt. Det betyder många och långa 

diskussioner både i och utanför talarstolen.  

 

Från Stockholm hade vi med oss en ambitiös proposition som antogs med fokus på kunskap, miljö och 

trygghet. Några tydliga Stockholmssegrar: 

Skola: ta ett nationellt grepp om hur fördelningen av skolpengen (strukturersättning och 

tilläggsbelopp) ska vara evidensbaserad. Det andra är att vi redan i yngre åldrar (från lågstadiet) ska 

mäta elevers kunskaper på ett sätt som gör dem nationellt jämförbara. 

Miljö: Enat parti i vindkraftsfrågan i enlighet med stockholmslinjen. Det innebär att de som bor nära 

vindkraften ska tjäna på att ha den och att de skatter som vindkraften betalar ska gå till kommunerna. 

Från stockholmsbänken driver vi på för en klimatpolitik för ett bättre företagsklimat, som inte bara 

minskar utsläppen utan framför allt skapar förutsättningar för tillväxt, jobb och konkurrenskraft. 

Vård: Att korta vårdgarantin inom BUP och utreda konsekvenser för regioner som inte lever upp till 

den. 

Trygghet: En arbetsgrupp ska lämna förslag på ett lokalt trygghetsprogram som noggrant bereder 

motionen om en kommunal ordningspolis. 

 

Kampanj och valrörelse 

Föreningens kampanjarbete under 2023 var stadigt om än mindre intensivt än under ett valår. Under 

året anordnades 7 kampanjer på Karlaplan, varav 3 på våren och 4 på hösten. En till kampanj 

planerades in på våren men ställdes in på grund av det kalla och regniga vädret.  

 

Kampanjerna var planerade till lite olika tidpunkter och veckodagar. De kampanjer som ägde rum mitt 

på dagen på lördagar när det var fint väder hade flest kampanjarbetare – uppemot ett dussintal 

kampanjarbetare närvarade samtidigt på samma kampanj. På våra kampanjer hade vi även besök från 

våra förtroendevalda i riksdag, region och kommun. 

 

Våra medlemmar 
Medlemskap 

Antalet medlemmar per den 31 december 2023 var 197 partimedlemmar inklusive MUF. 
95 procent av medlemmarna har valt att förnya sitt medlemskap under 2023. 
Medlemsavgiften har i likhet med föregående år varit 210 kronor. 
 

Medlemsvård 

Som medlem i Oscar Södra erbjuds man delta på våra många event, kampanjer och 
utbildningar och inte minst att vara med och påverka politiken. Dessutom får man tillgång till 
ett spännande nätverk och ges möjlighet att kandidera och väljas till politiska uppdrag. Den 
nya medlemmen får alltid ett samtal där medlemsansvarig hälsar välkommen till föreningen 
och där vi berättar om de möjligheter vi erbjuder. 
 



Även de som inte valt att förnya sitt medlemskap har blivit kontaktade via e-post och 
telefon.  
 
Kommunikation 

Medlemmarna har under året fått information veckovis om vad som händer i staden samt regionen. 

Ett ordförandebrev skickades ut i november. Alla medlemmar som uppgett mejladress får dessa 

utskick elektroniskt medan ungefär en tredjedel får utskicken per post. Alla nya medlemmar som 

uppgett telefonnummer får dessutom ett välkomstsms. Övriga kanaler för att kommunicera har varit 

via den nya, uppdaterade hemsidan https://moderaterna.net/oscar-sodra där vi lägger ut referat från 

medlemsträffar, informerar om kampanjtillfällen och andra aktiviteter. 

 

Politik i vårt närområde 
Stadsdelsnämnden 

Den 1 juli 2023 bildades den nya stadsdelsnämnden Norra innerstaden efter beslut i 

Kommunfullmäktige om en sammanslagning mellan Östermalms och Norrmalms stadsdelsnämnder 

och förvaltningar. 

 

Stadsdelsnämnden ansvarar för bland annat för kommunal förskoleverksamhet, sociala frågor, 

parkskötsel och vård- och omsorgsboenden. Dessutom är nämnden remissinstans när lokala 

perspektiv efterfrågas, exempelvis i byggfrågor. Stadsdelsnämnden sammanträder ungefär en gång i 

månaden, då allmänheten normalt också har möjlighet att vara med och lyssna på sammanträdet. 

Varje möte inleds med allmänhetens frågestund då det finns möjlighet att ställa frågor om den lokala 

verksamheten. 

 

Moderaterna är sedan efter valet 2022 i opposition. Oscar Södras ordförande Annika Elmlund var 

fram till sammanslagningen vice ordförande i Östermalms stadsdelsnämnd. Föreningens vice 

ordförande Amelie Langby var ledamot och är fortsatt ledamot i den nya nämnden. 

 

Moderaterna prioriterar i nämnden ordning och reda i ekonomin och kvalitet i de 

välfärdsverksamheter nämnden ansvarar för.  

 

Tryggheten på Östermalm och i staden fortsätter att stå högt på agendan. En ren och välskött stad 

med gröna parker och levande gator och torg är också viktiga frågor. Under 2023 har Moderaterna i 

nämnden bland annat engagerat sig för att kvalitet ska gå före driftform när den rödgröna 

majoriteten av ideologiska skäl återkommunaliserat äldreomsorg från välfungerande privat 

verksamhet. Framkomlighet och smart klimatpolitik framför de rödgrönas symbolförslag har även 

varit ämnen i vilka Moderaterna har engagerat sig. 

 

Verksamhetsmål för Oscar Södra moderatförening 2022 
Att sätta mål för verksamheten kräver att målen är relevanta och känns som en sporre för de som ska 

arbeta med att uppnå dem. De ska följa verksamhetens ändamål och enkelt gå att följa upp. 

 

Syfte med målen 

I Oscar Södra strävar vi efter att få genomslag för moderat politik, i första hand i föreningens eget 

geografiska område, därefter i Östermalms stadsdel, i Stockholms stad och län, i landet samt i EU. Det 

gör vi genom att påverka våra väljare, sympatisörer och andra moderater genom samtal och medier, 

genom att värva och aktivera egna medlemmar och genom kampanjaktiviteter där våra budskap 



förmedlas. Våra mål syftar till att leda styrelsens arbete åt det hållet samt till att hjälpa oss utvärdera 

verksamheten vid årets slut.  

 

Hur når vi våra mål? 

För att uppnå våra mål behöver vi påverka väljare, sympatisörer och andra moderater genom samtal 

men också genom medier. Det gör vi bäst genom att värva och aktivera egna medlemmar. Det kan 

göras via insändare och artiklar, främst i lokalpress och genom aktiviteter där vi förmedlar våra 

budskap.  

 

Vi har också möjlighet att påverka genom motioner till stämmor och genom att vara aktiva på interna 

sammankomster. Att ställa upp som kandidat är det bästa sättet att direkt påverka politiken och 

partiet. Det bästa beviset på att vi varit aktiva och uppnått våra mål är förstås att väljarna lägger sin 

röst på just Moderaterna. 

 

Kvantitativa kontra kvalitativa mål 

Det är viktigt att vi inte bara sätter upp kvantitativa mål utan också har kvalitativa mål. Detta arbetar 

vi aktivt med i styrelsen i syfte att öka trevnad och engagemang. Hur vi arbetar med måluppfyllelse 

skiljer sig mellan målområden. Vissa mål kräver samarbete med andra föreningar eller förbundet, 

andra kan vi uppnå helt genom egen verksamhet.  

 

Kommunikationen med medlemmarna är betydelsefull eftersom det är så vi indirekt eller direkt också 

utbildar våra medlemmar kring vår politik. Det är styrelsens uppgift att prioritera och planera så att 

resurserna används där de bäst gör nytta. Vi är angelägna om att våra medlemmar känner en 

samhörighet med föreningen. 

 

Det bästa beviset på att vi har varit aktiva och uppnått våra mål är förstås att väljarna lägger sin röst 

på Moderaterna.  

 

Konkreta mål 
Styrelsen satte upp höga mål för 2023. Nedan redovisas hur målen har uppnåtts.   

Av 14 mätbara mål har 12 uppnåtts fullt ut. 

 

Medlemmar  Att alla medlemmar ska kontaktas under året. (ja) 

Att vi tillsammans med förbundet tar fram ett  

värvningskort som kan delas ut.  (ja) 

  Vid årets slut har 110 procent av förra årets  

  medlemssiffror varav minst 90 % åter värvade. (ja) 

  

Kampanj  Anordna minst 4 kampanjer under våren och (7) 

5 kampanjer under hösten.    

     

Politiskt utvecklingsarbete Tillsammans med de andra Östermalmsföreningarna 

  anordnar minst 10 evenemang under året  (11) 

  Oscar Södra tar huvudansvaret för minst 2 av dessa (3) 

  Anordnar fler besök hos våra förtroendevalda  (4) 

  Arrangerar sommaravslutning i Stadshuset  (ja) 

  Att vi totalt från föreningens medlemmar ska ha  



  Skickat in minst 7 motioner till Moderaterna i  

  Stockholms stads förbundsstämma  (11) 

  Åtar oss följa upp våra motioner som bifallits. (ja) 

     

Information  Att hemsidan kontinuerligt uppdateras  (ja) 

Få en aktivitetsmätning på hemsidan  (nej) 

 

Beslöt även att gå över till förbundets nya modell  

med standardiserade hemsidor.  (ja) 

      

Ekonomi  Kontrollerat överskott och ett godkänt årsbokslut  (ja)

     

  



  



 


